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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:1961 Tillsättandet av coronakommissionen

Den 12 augusti kom en återkoppling på undertecknads fråga (2019/20:1850) 
om hur urvalet av vilka personer som ska ingå i coronakommissionen gått till, 
hur det har säkerställts att de inte är jäviga och varför man inte har inkluderat 
personer med medicinsk bakgrund i större utsträckning.

Återkopplingen präglades av en generell förklaring av kommissionens syfte 
samt att det var viktigt att sammansättningen är av varierad karaktär vad gäller 
kompetens och erfarenhet. Med andra ord var det inget svar på någon fråga, 
varför socialministern får frågan på nytt.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Hur har urvalet av vilka personer som ska ingå i coronakommissionen gått till, 
hur har det säkerställts att de inte är jäviga, och varför har man inte inkluderat 
personer med medicinsk bakgrund i en större utsträckning?

………………………………………

Markus Wiechel (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-17
Besvaras senast
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